
     

ΕΡΩΤΗΣΗ

Σέρρες, 07/02/2022

Του: Βουλευτού Σερρών, Κωνσταντίνου Μπούμπα

Προς:   Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Υπολειτουργία του τομέα “ΕΚΑΒ”, του Δήμου Αμφίπολης»

Κύριε Υπουργέ,
 
Εδώ και πολύ καιρό, ο τομέας «ΕΚΑΒ», της Αμφίπολης, υπολειτουργεί,  εξ’ αιτίας της
έλλειψης προσωπικού, με αποτέλεσμα να μην μπορεί να καλυφθεί επαρκώς η ευρύτερη
περιοχή του Παγγαίου. Αντί για 11 υπάλληλοι ( οδηγοί ασθενοφόρου – διασώστες) που
προβλέπει ο κανονισμός λειτουργίας του συγκεκριμένου τομέα, υπηρετούν μόνο 4. Αυτό
έχει ως αποτέλεσμα ο κίνδυνος για την υγεία του γηρασμένου πληθυσμού της περιοχής
να αυξάνεται κατακόρυφα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Σκοπεύετε να επανδρώσετε άμεσα τον τομέα «ΕΚΑΒ», του Δήμου της Αμφίπολης, έτσι
ώστε  να  επανέλθει  το  αίσθημα  της  υγειονομικής  ασφάλειας  στους  κατοίκους  της
περιοχής;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κωνσταντίνος Μπούμπας
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